
Zápis  z jednání  komise pro regeneraci panelového sídliště Šipší 

 

 

Datum a čas: 13.9.2004  v 16.00 hodin 

 

Místo konání: zasedací místnost MÚ, MÚ Vlašský dvůr 

 

Přítomni: viz prezenční  listina 

 

Omluven: pí Hnátková,p.Hlavatý 

 

Host: Ing.Suchánek,Ing.Hájková 

 

 

Program jednání: 

 

- prezence 

- kontrola  zápisu 

- Ing.Suchánek – majetková  mapa 

- Ing.Hájková – kontejnerové stání 

- Dopravní  generel sídliště Šipší 

- Ing.arch.Kremla – barevnost  sídliště 

- Různé 

 

Prezence: 

 Ing.Jirásek přivítal členy komise a hosty,obeznámil  s programem. Současně 

konstatoval , že  původně se  měla komise konat 6.9.2004, ale  pro malou  účast  byla  

přesunuta  na dnešní  termín 

 

Kontrola  zápisu: 

 Ing.Jirásek – dopravní  generel sídliště Šipší – bude předložen ZM 14.9.2004,chtěl by 

se  jednání  zúčastnit  

 

Majetková  mapa: 

 Ing.Suchánek  -v  současné době  se zhotovení  majetkové  mapy  sídliště Šipší  chýlí  

ke  konci  , měla  by  být  ukončena  v měsíci říjen 2004, poté  bude  svoláno  jednání 

s vlastníky  pozemků  na sídlišti – bude se  také  jednat   o údržbě  pozemků 

 

 

Kontejnerové stání: 

 Ing.Hájková – mluvila  o dlouhodobém snažení ohledně  vyřešení čistoty  hlavně  

v lokalitě sídliště Šipší. Pan arch.Kremla  navrhnul  v minulosti  několik  verzí  

kontejnerového  stání , respektive  několik  návrhů 

Mluvila  o spolupráci s firmou  MVE Plus, že by zprovoznila  kontejnerové stání  dle  

našich  představ samozřejmě dle  finančních  možností ( jedno stání  stojí  cca 70 000,- 

- 150 000,- Kč) na  křižovatce ulice 17.listopadu a ulice  Ortenova. 

Bylo by to  kontejnerové stání uzamčené – byla  by to  taková  zkouška , zda  by se    

tento  systém  osvědčil. Dle slov Ing.Hájkové  v některých  městech  se  systém  se  

zamčenými kontejnery  osvědčil  a ona  věří  , že  by se  to  mohlo  zkusit i v Kutné  



Hoře  , chtěla  by  , aby  to  mělo    efekt i ve výchově. Je  potřeba  se  zamyslet  na  

čistotou  okolí  a snažit  se chovat tak ,aby  to  naše  okolí bylo  naši  vizitkou. 

Samozřejmě  proti  tomuto  návrhu  určitě   budou  i záporné  reakce ,hlavně ve směru, 

že  klíčky  se  budou  ztrácet, lidi  budou  odpadky  házet  mimo  kontejnerů. 

K problému se  rovněž  vyjádřil Ing.Jirásek – zrušení sběrného dvoru  byl krok 

zpátky.Podotknul  také, že  by  bylo  potřeba viditelně označit  kontejnery pro  

jednotlivé domy – občané nevědí  do  kterého  kontejneru  mají házet  odpad. Zajímal 

se  i o spolupráci Města s vlastníky  anebo správci  jednotlivých domů. 

Pan Eduard Novák – uzavřené  kontejnerové stání  nevidí  jako  šťastné řešení 

Ing.Hájková – další  problém  je  nedostatek  kontejnerů 

I. Komise doporučuje realizovat: 

a) rekonstrukci  kontejnerového stání  u křižovatky ulice Ortenova  a 

17.listopadu 

b) provést  úpravu  tak , aby se  mohlo vyzkoušet uzavíraní  tohoto  

prostoru,očíslování – označení   kontejnerů 

c) vytvořit  také  prostor  pro  objem.odpad 

d) po zhotovení PD   předložit  k projednání  komisi 

II.Komise zkonstatovala , že  městu  Kutná Hora  nutně  chybí  sběrný  dvůr 

 

Dopravní  generel  sídliště Šipší  

 Bude  projednáván  na ZM dne 14.9.2004,předseda  komise  Ing.Jirásek  se  chce  

zúčastnit  jednání  - podá  na příštím jednání komise  zprávu 

 

Barevnost  sídliště 

 Ing.arch. Kremla  přišel  s nápadem řešení  barevnosti  sídliště. Bylo  by  vhodné ,aby  

byly  konzultace i s architektem. 

 Úkol: Ing.arch.Kremla sestaví  text ve spolupráci  s ing.arch.Juklem  -vedoucím 

stavebního  úřadu , kterým  by  se  po  projednání  v komisi  mohly  rozeslat  

vlastníkům domů  anebo  jednotlivým správcům. 

Termín plnění: do příští  komise 

 

Různé: 

 Komín Tebisu – proběhla  menší  diskuse ohledně barevnosti 

 p.Polák – vystoupil ohledně závad na  vozovce  v Mazákové  ulici 169, díry přímo  

před  domem,fotodokumentaci  předal  vedoucímu  odboru správy majetku 

Ing.Suchánkovi, který materiál  předá  technickému  oddělení  a pravděpodobně  by se  

mohla  provést  reklamace 

 

Pozvat  na příští  jednání MST Dvořáka – zajistí Děkanovská 

 

Příští  jednání  komise  se  koná 18.10.2004  

v 16.00 hodin v malé zasedací  místnosti MÚ Kutná Hora – Vlašský dvůr 

 

 

 

 
Zapsala: Děkanovská Alena 

 

E-mailem ověřil: Ing.Jirásek 


